

Η εκκλησία Pombloz βρίσκεται κοντά στο χωριό Gulistan, στην Τζούλφα District στην αυτόνομη Δημοκρατία της Ναχιτσεβάν, στη Δημοκρατία του Αζερμπαϊτζάν. Ιδρύθηκε μεταξύ των 15ου και 16ου αιώνα από τους Αρμένιους της Jugha (Τζούλφα). Η εκκλησία ισοπεδώθηκε από τις στρατιωτικές δυνάμεις του Ναχιτσεβάν το 2005. Το νεκροταφείο στη Jugha (Τζούλφα) βρισκόταν κοντά στο χωριό Gulistan, στην Τζούλφα District στην αυτόνομη Δημοκρατία της Ναχιτσεβάν, στη Δημοκρατία του Αζερμπαϊτζάν. Το νεκροταφείο μπορεί να καυχιέται για τις περισσότερες από τις 10.000 πέτρες με το σήμα του σταυρού από τον 15ο έως τον 17ο αιώνα, που ήταν μοναδικά δείγματα της αρμενικής τέχνης σε πέτρα με το σκάλισμα του σταυρού. Η καταστροφή του νεκροταφείου με τις μπουλντόζες άρχισε το 1998 και συνεχίστηκε μέχρι το 2005, οπότε και ολοκληρώθηκε από τους Αζέρους στρατιώτες. Ένα χώρισμα στο έδαφος τοποθετήθηκε στη θέση το ισοπεδωμένου νεκροταφείου.

---

Pombloz Church is situated near Gulistan Village, Julfa District in Autonomous Republic of Nakhichevan, Republic of Azerbaijan. It was founded between the 15th and 16th centuries by the native Armenians of Jugha (Julfa). The church was totally levelled to the ground by the military forces of Nakhichevan in 2005. Jugha (Julfa) Cemetery was located near Gulistan Village, Julfa District in Autonomous Republic of Nakhichevan, Republic of Azerbaijan. It boasted more than 10,000 cross-stones of the 15th to 17th centuries which were unique specimens of the Armenian art of cross-stone sculpture. The destruction of the cemetery with bulldozers began in 1998 and continued until 2005, being finally completed by the Azeri troops. A shooting-ground was stationed in the site of the levelled cemetery.

---

Помблоская церковь расположена неподалеку от деревни Гулистан, в автономной республике Нахичевань в республике Азербайджан. Она была основана в 15-м-16-м веках армянами из Джуги (Джульфы). Армия республики Нахичевань в 2005 году сравняла церковь с лицом земли. Кладбище Джуги (Джульфы) находилось недалеко от деревни Гулистан в автономной республике Нахичевань республики Азербайджан. Здесь имелось более 10000 хачкаров (крестов-камней) 15-го-17-го веков, которые представляли собой уникальные образцы армянского искусства надгробной скульптуры. Разрушение кладбища с помощью бульдозеров началось в 1998 году и продолжалось до 2005 года, когда оно было полностью завершено азербайджанскими войсками. На территории полностью разрушенного кладбища был разбит полигон.